
Aan de voorzitter van de raad, de heer G. D. Renkema

Datum: 23 februari 2022
Betreft: Vragenuurtje, artikel 35 Reglement van Orde.

Geachte voorzitter,

Namens de fractie van de VVD wil ik in de raad van 24 februari graag gebruik maken van het 
vragenuurtje.

Onderwerp is de met de gemeente Amersfoort overeengekomen ontwikkeling van een 
recreatiegebied op Amersfoorts grondgebied langs de Nijkerkerstraat dat aansluit op het 
Hoevelakense Bos.

De ontwikkeling van dat gebied is essentieel voor het realiseren van de Visie voor het Hoevelakense 
Bos en omgeving. Daarvan zullen zowel inwoners van Amersfoort als Nijkerk profiteren. 

De raad is eerder door de portefeuillehouder geïnformeerd dat de voortgang van het Amersfoortse 
deel al geruime tijd stagneert, zonder dat hij in ging op de mogelijke oorzaken.

Namens de fractie van de VVD heb ik daarover de volgende vragen:

1. Is zeker dat van uitstel geen afstel komt? Is de gemeente Amersfoort nog steeds bereid om 
uitvoering te geven aan hun aandeel in de ontwikkeling van de Visie voor het Hoevelakense Bos?
2. Zo ja, waarom is de uitvoering sterk vertraagd zo niet stilgelegd en wanneer zijn daarvoor dan 
alsnog concrete resultaten te verwachten?
3. Zo nee, welke mogelijkheden ziet het college om de gemeente Amersfoort alsnog te houden aan 
de eerdere intentieovereenkomst?

namens de VVD-fractie,

Boudewijn van der Woerd


